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POLICE DEPARTMENT 

BALTIMORE, MARYLAND 

RESULTS O F POLYGRAPH E X A M I N A T I O N 

M<3f • Tt- f 

Polygraph No . V I - 1 5 8 - ' 8 7 

June 2 6 . 1 9 8 7 

T O : Detective Oscar REQUER, Homicide Unit, Crimes Against the Person Section,CID 

FROM: Supervisor, Polygraph Unit 

^ | U B J E C T : Results of Polygraph Examination 

Herewith is a brief analysis of the Polygraph examination concerning 

$ 
Darlene Cecelia JOHNS( 6 F - 3 3 7 7 6 - 2 - ' 86 (HOMICIDE) 

In the opinion of the Examiner, Subject's responses to questions during this examination were such that the following results are 

reported: 

N O DECEPT ION: 

DECEPTION INDICATED: 1 . Do you know for certain who who wrote and drew the original letters and 
sketches that were mailed to Sgt LANDSMAN and Detective HITE ? (No) 
2 . Did you write and draw the orginal letter and sketch that was Zeroxed and mailed to Sgt LANDS. 
MAN on June 1 1 , 1 9 8 6 ? (No) 
3 . Did you write and draw the original letter andsketch that were Zeroxed and mailed to Sgt LANDS 
hSHN and Detective HITE on June 2 3 , 1 9 8 7 ? (No) 

I N C O N C L U S I V E : (OVER) 

N O O P I N I O N : Unable to complete the examination for the following reason-

STATEMENT O B T A I N E D : 

SUPERVISOR 
POLYGRAPH EXAM 

MICHAEL iJOHN SWITALSKI 

LD/304 



3 . Do you know what happened to the original letters and sketches that were sent to 
Sgt LANDSMAN and Detective HITE ? ( N o ) 

4. Did you put the letters and sketches to the detectives in a mail box in Prince Georges 
C o u n t y ? (No) 





76/234 

POLICE DEPARTMENT 
BALTIMORE, MARYLAND 

LABORATORY REPORT 

June 29, 1937 
COMPLAINT N O . 

6F-3377-36 
TO: 

Det. 0. L. Recuer 
C»I.D. Homicide 

FROM: 
QUESTIONED DOCUMENTS I INIT 
-ixiaiinar: R. J. "srderarao 

fyU 

REFERENCE: 

"DG'.'BLE HOMICTDE/'JIIOOTTjiO" 

71ctlal Deborah Veney 

(Handxrcriting comparison) 

<H (A-C) 

K-1A 

K-1B 

Examination: 

Three letters and envelopes 

Known writing of D irlanc Johnson on eleven white <?heet^ of :>aper 

Known writing of Darlene Johnson on two yellow sheets of paper 

Dua to unexplained variations in the known writing which could be due 
in part to dlsguim, there was not a basis for identifying Johnson, K-l(A-3) as the 
writer of ttu; addresses on 'che envelopes', n-I(A-C). lio^evar, there are 3or.e 
characteristics present which prevent her elimination as a suspect in this matter. 

Dua to the lack of comparable known wording, a comparison M M no* 
performed on the letters, 0-1 (A-C). 

Evidence raa returned to Evidence Control Section on 6/29/87, 

.1w 
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S E C R E T 

IN THE CIRCUIT COURT FOR BALTIMORE CITY 

GRAND JURY PROCEEDINGS 

IN RE: 

SPECIAL INVESTIGATION INTO THE 

HOMICIDE 0? DEBORAH VENSY AND 

GLENITA JOHNSON 
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TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS 

Grand Jury Room 
Mitcneli Courthouse 
Baltimore, Maryland 
Thursday, July 31, 198f 

The Grand Inquest for the State of Maryland for 

the Body of Baltimore City, was convened at 9*38 o'clock a.m., 

EDWIN EINSTEIN, Assistant Foreperson, presiding 

PRESENT 

TIMOTHY DOORY, E£ seistant State' 
Attorney for Baltimore City. 

E. J. 'Koreck, Court Reporter to the 
Grand Jury. 



PROCEEDINGS 

2 JUROR: Raise your' right hand. 

3 Do you solemnly declare and affirm under the 

4 penalties of perjury that the testimony you shall give shall 

be the truth, the whole truth and nothing but the truth? 

THE WITNESS: Yes, I do. 

JOANNE BLUNT 

8 having been first duly sworn, was examined and testified as 

9 follows: 

10 By Mr. Doory: 

11 0 Speak right in the microphone and tell us your 

12 name and address. 

A My name is Joanne Blunt. I live 3^13 Howard Park 

14 Avenue. 

i o Q. Now, Miss Blunt, we just met a few minutes ago, 

16 but I did explain to you a few things. 

A Correct. 

ltf Q First of all, you understand that you are testifying 

19 before the Grand Jury of Baltimore City? 

20 A Yes. 

21 Q You're under oath and subject to the penalties of 

perjury? 

23 A Right. 

24 0 You understand that? 

A Yes. 
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1 Q You further understand that this is a secret 

2 proceeding and... 

3 A I hope so. 

-1 G ...what's said in this room is going to stay right 

5 here unless you become a witness in court. Do you understand 

6 that? 
- A Right. 

8 
Q And, in fact, as far as the information goes, you 

9 specifically asked if Rubin Rainey was going to be here because 

10 you're very concerned. 

11 A Yeah. I'm very scared of him. I think he's crazy. 

12 Like, you know... 

13 0 Now, I also explained to you that if I ask you any 

14 questions about drugs... 

15 A Right; 

16 0 ...you won't be charged with that. 

17 A Right. 

18 
Q Because quite frankly, the murders that you're 

19 going to be talking about are far more important than any drug 

20 involvement you may have. 
21 A Right. 
•.'•) 0 You do understand that? 

23 A Yes. 
24 But other than that, we have no promises or agree-

25 ments or anything else, right? 



4 
1 A Right. 

2 0 Now, back on June- the 2nd, did you have occasion 

3 to go up to 4711 Navarro Road? 

4 A Navarro? 

5 0 N-a-v-a-r-r-o? 

6 A Where is Navarro? 

7 0 It's up in the Northwest District where the shoot-

8 ing took place. 

9 " A Oh! Okay. I didn't know that was the name of 

10 the street. 

11 Okay. We went up there, me, Rainey and Nellie 

12 Chew. 

13 Q Okay. Now, why...the person you call Rainey, 

14 what's his name? 

15 A Rubin Rainey. Kis name is Shaft. That's the one 

16 that did the shooting. He lives up in New York City. He came 

<- • 17 down for a visit. 

18 0. And did you see his picture today? 

19 A Yes, I did. 

20 Q And out of the group of three pictures, what did 

21 you do to his? 

22 A I signed his picture and I put the date and the 

23 t ime. 

24 Q Okay. Now, has he ever been arrested around here 

25 before that you know of? 
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Not that I know of. I don't know too much about 

him. 

Q Was he arrested with your sister back on the 19th? 

A Yes. Yes, he was. 

Q. That's the same person? 

A Yes. Deborah Blunt, my sister. 

0 Now, tell us what happened when you, Nellie Chew 

and Rubin Rainey went up to 4711 Navarro Road? 

A Okay. We called her first. We called Debbie first| 

considering some drugs. Okay. We were supposed to be buying 

a gram. I was surprised that Debbie had drugs. 

And so when we went over to Debbie's, Rudy said, 

"I want a gram." That's a hundred dollars worth. He said, 

."I wants a gram." So Debbie said, "I don't have a gram. I 

only have seventy-five dollars worth." And she said, "I don't 

have no scale." She have to spoon it out, okay. A spoon, 

some kind of measuring spoon. 

So she said, "I only have seventy-five dollars 

worth." He said, "Fine. Give me that." She gave him twenty-

five dollars back and she gave him the drug. He said, "Can I 

cook it here?" And so she said yes. And so it didn't come 

back as high as it was supposed to come back or whatever. So 

he said --

Q Let me ask you one question. What kind of drug 

was this? 



A Cocaine. Okay. It was supposed to have been purer 

or raw, whatever. Pure, raw cocaine. Okay. 

She said to him it's..."It didn't come back like it 

was supposed to." And so she said, "What you expect, a whole 

eighth," like that. Right. And there was, you know, words... 

smart words, you know, back and forth. 

So he said, "You gonna give me some more or you 

gonna give me my money back." And she said, "No, I'm not." 

Q. Okay. Where did all this activity take place? 

Where in the apartment? 

A At Deborah...oh! In the kitchen. 

Q You were in the house? 

A Yes. I was in the...I was talking to my cousin 

Jeannette on the phone. She had called Jeannette for me. I 

was talking.to Jeannette on the phone. We was talking, you 

know. 

0 Where was Nellie Chew? 

A Nellie Chew was in the.kitchen sitting down like 

this (Indicating). 

G. Okay. Now, what happened when the argument starts 

about giving the money back or more drugs? 

A What happened? He --

q What did you and Nellie do? 

A Okay. He and Nellie...okay. I, I was on the 

phone. I said, "Look, I'm hanging up." I say, "I'll call you 
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when he pulled out his gun he said, "You gonna give me some bacjk 

You gonna give me some more drugs, you know, or my thirty-five 

dollars." And, you know, I went in the living room and sit by 

the door. Because I know, you know, I ain't no what was gonna 

go on. I just said, "Rudy, come on. Rudy, come on." Nellie 

say, "What you think gonna happen?" She was, you know, really, 

really frightened. 

He told me to go start the car. I said, "I ain't 

star-tin' no car. I ain't got no license. No." You know, I 

was more scared than anything. You know. 

Q But you and Nellie were in the living room at this 

point? 

A Yeah, we were in the living...no. Nellie was stand 

ing by the steps, you know, that's In the middle of the kitcher 

and the living room, the steps, but, you know, she was standing 

by the steps. You know, saying, "What is he gonna do? What 

is he gonna do?" You know. We didn't know exactly what he wasj 

later on. Right. I'll get your number from Debbie. Get your 

number from your cousin or whatever." 

And I said, '"Rudy, what are you,doing?" I said, 

"That ain't what you supposed to get. What you mean?" You 

know. And I looked at what they had and it was, you know, it 

was less than a fifty, as they call it. Less than a fifty. 

And he said, "Oh, you gonna give me some back. You gonna give 

me my money back." When I heard...when I heard, you know, 



* 8 

1 gonna do. 

2 0 Okay. Now, where were the two girls that were in 

3 the apartment at that point? 

4 A They was both in the kitchen. And then the one 

5 girl, Peaches, had came and sit in the living room beside me 

fi and said, "Is this nigger crazy?" I said, "Your guess is as 

7 good as mine," right. Because I don't really know Rudy myself. 

8 You know, I just know him from being around him, you know, and 

9 all that. 

10 Q So then what happened? 

11 A Okay. And then he said, "You gonna give me some­

12 thing, bitch. You gonna give me something, bitch." I said, 

i:> "Why she gotta give you something today? Look what time it is. 

.14 It's late in the morning, you know, you can't expect an eighth 

15 like she said," right. And so...so he said, "Well, I'm..." 

10 He pulled out his gun, he said, "Well, I'm gonna get mine 

17 whether you give it to me or not. I'm gonna get it somehow, 

18 some way." So Debbie say, "Well, I'm goin' up the steps and 

19 I'm gonna get your money." He say, "You got three seconds. 

20 One, two," you know, counting like that. And so she said, 

21 "Wait a minute! Wait a minute!" So he stopped counting. So 

22 he, you know, he say...I say, "Debbie, please give him his 

23 money back. Give him all of it back. Give him his money 

24 back," you know. And the girl said, you know, her buddy, you 

25 know, started saying words. I say, "Don't say nothing, please 
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--Q-
1 Don't say nothing, please. It's just gonna get him madder," 
2 right. And he told Nellie, he said, "Bitch, go start the car.' 

3 Right. And Nellie, you know, Nellie got scared and said, 

4 "All right." And Nellie went out the door. Right. 
5 I opened the door for her. I said, "Wait a minute, 

fi Nellie, I'm going." He told me, "Stay right there!" You know. 
7 Stay by the door. I was holding onto the door knob, right. 

8 And I was like wondering what he gonna do. So I...and he 

9 pulled the lever, he pulled it. The thing went click, click, 
10 you know. He pulled that back and I was ready to run out the 
11 door then and Debbie was going up the step and he went up 
12 behind her and I heard something go pow. I didn't see it, 
13 but I heard it go pow. And I said, you know, then I hauled 
14 ass out the door. Then I heard the next shot, but I was runnir •g 
15 past the car. He said, "Bitch, get in the car! Bitch, get In 
16 the car! You stupid ass.- Come on! Come on!" And me and 
17 Nellie was driving. Me and her was driving because I got in 
18 the car besides...I got in the car beside her. We both was 
19 driving because I just knew we was next, you know, because we 
20 witness. 
21 0. Okay. So you got in the car with him? 
•)•) A Yeah. He scared me to death, man. 
23 Q And what happened after that? Where did you go? 
24 A Okay. We drove around. Okay. He say, "Go over 
25 to Lee. Go over to Poppy, right." I say, "Go over to Poppy? 
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1 Where he at?" Right. So we tried to find his house and we 

2 

3 

4 

tried to find where he work on the eastside, somewhere over by-

York Road. But I say, "No, you drop me off." He tell me, 

"You ain't goin' no where and I'm gonna kill you if you tell," 

5 you know. Kept on threatening, "I'm gonna kill you if you 

6 

7 

tell," and all this, right. 

MR. D00RY: Okay. I think that's about basically 

8 the story. Do any members of the Grand Jury have any questions ? 

9 Eventually, we'll get more information. We just 

10 

11 

wanted to hear what Mrs. Blunt had to say. 

Okay. Now, you're free to go and the detective 

12 

13 

will take care of you. Okay? 

THE WITNESS: Okay. Thank you. 

14 (Testimony of witness concluded.) 

15 

16 

(Hearing concluded.) 
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Joanne use any drugs at all while you were in there? 

THE WITNESS: That's correct. 

•TUR0R: Was the girl that came out with Reuben, 

was she crying or highly upset or just calm? 

THE WITNESS: She was upset. She was upset. 

JUROR: Really upset? 

THE WITNESS: She was upset because like I say, 

when she got in the car, she like slid down in the seat. She 

was upset. 

MR. SALKIN: Anyone else? 

Thank you. You may step outside. 

(Testimony of witness concluded.) 

(Hearing concluded.) 

Y 
25 





' >* POLICE DEPARTMENT 
BALTIMORE, MARYLAND 

E X P L A N A T I O N OF RIGHTS 
FORM 69 

EXPLANATION OF RIGHTS 

Name Address: _ 

Age : 2JX fyt £ Education: £ t £ C & I L>%JL > . 

D a t e : -
/ 4 

9/9/^ Time: Z± ' & S<»! 

YOU ARE HEREBY ADVISED THAT: 

1 . You have the absolute r ight to remain silent. b&S 

2. Anything you say or write may be used against you in a court of law. ft-d. 

3. You have the r ight to talk with a lawyer at any time, before any questioning, before answering 

any questions, or during any q u e s t i o n i n g .__M^_— 

4. If you want a lawyer and cannot afford to hire one, you will not be asked any questions, and 

the court will be requested to appoint a lawyer for you. /•/.,/ 

5. If you agree to answer questions, you may stop at any time and request a lawyer, and no fur ther 

questions will be asked of you. 

I HAVE READ THE ABOVE EXPLANATION OF MY RIGHTS, AND I FULLY UNDERSTAND IT. 

r y u , ; C jL l o 
Signature 

I am willing to answer questions, and I do not want any attorney a t this time. My decision to answer ques­
tions without having an attorney present is free and voluntary on my part . 

f~V . i v , . , 0UO , a 
Signature 

Officer's Printed Name V Officer's Signature>(_y Rank Unit Sequence No. 

Witness: Witness: 

STATEMENT 

Date : Time: 

http://f~V.iv


Statement of Nellie Chew, B/F/30 yrs., taken at the Homicide 
Unit Office on September 9, 1986, at 1208 hours, by Detective 
Oscar L. Requer. 

Q. What is your correct name and date of birth? 
A. My name is Nellie Chew, I was born on June 12, 1954. 

Q. What is your current address? 
A. Use my mother's address, she lives at 1111 North Dukeland 

Street. 

Q. What's her phone number? 
A. 566-8466. 

Q. Are" you~pres"ently incarcerated? 
A. Yes. 

Q. On what charges? 
A. Narcotic violations and homicide. 

Q. What is the extent of your education and can you 
read and write? 

A. I have two (2) years of college and yes I can read 
and write. 

Q. Are you presently under the influence of drugs or 
alcohol? 

A. No. 

Q. Do you know where you are now? 
A. Yes, at the Homicide Unit Office. 

Q. Ms. Chew, I am going to give you Departmental Form #60, 
which is an explanation of your rights. I want you to 

• read it aloud and if your fully understand each of your 
rights, I want you to place your initials to the right of 
each one indicating you understand them and sign the 
form with your full name and date it. 

A. Yes, I understand my rights and I will sign the form. 

Q. Ms. Chew, is this statement given by you of your own 
free will and voluntary? 

A. Yes. 

Q. Ms. Chew, have I or anyone else threatened, promised, or 
induced you to make you give this statement? 

A. No. 
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Statement of Nellie Chew 

Q. Ms. Chew did you speak with Mr. James Salkin of the 
State's Attorney's Office, who told you that if you 
agree to make a statement and testify at any and all 
proceedings what the State would be willing to do in 
exchange for that testimony, and that the plea negotiation 
would be made part of the record in the Grand Jury on 
September 10, 1986? 

A. Yes. 

Q. Ms. Chew, are you still willing to give me a statement 
as to what occurred on June 2, 1986, in the deaths of 
Deborah Veney and Glenita Jo.hnson...a.t..-47-.ll—Navarro -Road-— —-
and who is responsible for their deaths? 

A. Yes. 

Q. Please tell me what happened. 
A. I was at home in bed when Rudy and this girl named 

Joanne came to my house. They asked me to.go with 
them to Debbie's house; Rudy was going to buy some. coke. 
I drove them up to Debbie's house. Debbie and another girl 
was in the house. Rudy bought some drugs from Debbie and 
cooked it up, and the drugs wasn't what it was suppose to 
be. He asked Debbie for part of his money back. I believe 
it was $35.00 or $30.00 dollars back. Debbie said she wasn 
going to give him nothing back. He was arguing with 
her about the money. The other girl told Debbie that 
she would give Debbie the money back, just give it to him 
so he could go. I even told him that I would give him 
the money. He told me, "Bitch shut up and get in the car." 
I went and got in the car. I was sitting in the car 
about 5 or even 10 minutes, then I heard a shot. Joanne 
came running out of the house first. She came on the 
same side of the car as me. That's when Rudy came out 
of the house and told Joanne to get in the car. He said, 
"Bitch start the car." He was sitting behind me waving 
this gun. He told me to pull off, I asked him where 
he wanted me to go. He said just drive, just drive, slow 
down, slow down. He then asked Joanne to look and see 
if he had any brains on him. Joanne was knocking 
something off of his shoulder. He then told me to take 
him to Lee, because he knew I knew where Lee was. We 
went to Robin's house, I think it is 3609 Greenmount 
Avenue. I think that's the address. Robin opened the 
door and we went upstairs where Lee was sleeping. Robin 
woke Lee and Lee asked what was wrong. That s when 
Rudy told him that he killed Debbie and some girl. 
Lee jumped up and looked at Rudy and Joanne said yes he 
did. Lee got out of bed shaking his head. I went home 
in a cab. 



Page -3-
Statement of Nellie Chew 

Q. Do you know Rudy's correct name? 
A. From the papers I have, his name is Reuben Rainey. 

Q. Do you know Joanne's name? 
A. Joanne Blunt. 

Q. Whose car were you driving? 
A. Rudy had the car, I don't know where he got it from. 

Q. Was there anyone else in Debbie's house beside you, 
Rudy, Joanne, and the other girl that was killed? 

.A. No. ...... 

Q. How many shots did you hear? 
A. I only heard one. 

Q. When was the first time you seen Rudy with the gun? 
A. In the car, I can't remember if he pulled it out in 

the house or not. 

Q. Can you describe the gun to me? 
A. It was silver with black handles. 

Q. Did you see blood and brains on Rudy? 
A. I was driving, but when we got to the house, I could 

see blood on him. 

Q. Did he say why he killed the other girl? — 
A. No, I guess because she was there. 

Q. When you went to the car, where was the other girl? 
A. She was standing in the living room, do you mean Joanne? 
Q. No, the other girl that was killed? 
A. No she was sitting in a chair in the living room. 

Q. Did you know Rudy was going to kill anyone? 
A. No, I did not. 

Q. After you found out that Debbie and the other girl was 
killed, why didn't you call the police? 

A. Because he said he would kill me and I believed he would. 
Matter of fact, I still believe he would kill me and my 
family. 
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Statement of Nellie Chew 

Q. Is there anything else 
A. No, that I had no idea 

crazy like that. 

Q. Ms. Chew, I understand 
sign this statement at 
attorney can review it 

A. Yes, that's correct. 

Statement concluded at 1319 

you want to tell me? 
he was going to do something 

on advice of counsel you will not 
this time until you and your 
after which you would sign it? 

hours. 

WITNESSED: 

/s/ Detective Oscar L. Requer 

/lit 







S E C R E T 

IN THE CIRCUIT COURT FOR BALTIMORE CITY 

GRAND JURY PROCEEDINGS 

IN RE: 

SPECIAL INVESTIGATION INTO THE 

HOMICIDE OF DEBORAH VENEY AND 

GLENITA JOHNSON 

Z STATE'S 
EXHIBIT 

/ 

TRANSCRIPT OF PROCEEDINGS 

Grand Jury Room 
Mitchell Courthouse 
Baltimore, Maryland 
Thursday, September 1 1 , I986 

The Grand Inquest for the State of Maryland for 

the Body of Baltimore City, was convened at 10 o'clock a.nr.. , 

NANCY COUNCILL, Foreperson, presiding. 

PRESENT: 

JAMES SALKIN, ESQ., Assistant State's 
Attorney for Baltimore City. 

E. J. Koreck, Court Reporter to the 
Grand Jury. 

S E C R E T 



8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

23 

24 

PROCEEDINGS "': 

JUROR: Raise your right hand. 

Do you solemnly declare and affirm under the 

penalties of perjury that the testimony you shall give shall 

be the truth, the whole truth and nothing but the truth? 

THE WITNESS: I do. 

NELLIE CHEW 

having been first duly sworn, was examined and testified as 

follows: 

By Mr. Salkin: 

Q Tell us your name and home address". ••• . , 

A Nellie Chew, 1111 N. Dukeland Street. 

Q Now, Miss Chew, you are before the Grand Jury of 

Baltimore City. You have just taken an oath to tell the truth, 

Do you understand that? 

A Yes. 

Q Let me just tell you that should you lie to the 

people of the Grand Jury while under oath about any material -

and material means important fact, okay? 

A Uh-huh. 

0 That it would be my obligation to charge you v.ith 

the crime of perjury. Do you understand that? 

A Yes. 

0 And perjury carries with it a sentence of not more 

than ten years. Do you understand that? 
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A Yes. 

G You've just had the opportunity to talk to the 

partner of your lawyer, have you not? 

A Right. 

Mr. Elijah Cummings just spoke with you, is that Q 

correct? 

Yes. 

Q And you're ready to testify before this Grand Jury 

truthfully, is that correct? 

A Correct. 

Q Now, I also know that you have been locked up arid 

charged with various narcotic charges, is that correct? 

A Correct. 

Q I am purposely not going to ask you any questions 

concerning how you got arrested and whether the charges are 

good charges or bad charges. Do you understand that? 

A Yes. 

Q. And I don't want you to tell me anything about 

your narcotic charges. Do you understand that? 

A Yes. 

0 Other than the fact that you have been arrested 

for them, is that right? 

A Right. 

r- Now, I have told you for your cooperation in this 

case if you tell the truth in here and if you appear at every 



1 II hearing and every trial or trials as required, that if you are 

2 II found guilty in your narcotic charges, that I or some member 

3 II of the State's Attorney's Office will appear at the dispositiorj 

of your narcotic charges and tell the judge if you've been 

5 cooperative or if you have not been cooperative. Do you under-

6 stand that? 

7 A Yes. 

8 Q Other than what I have just said, and there's a 

9 deal been worked out for you with the narcotic charges, nave 

10 y o u ? 

11 A No. 

12 Q I'm doing absolutely nothing on those narcotic 

13 charges other than if and when you get found guilty, is that 

14 correct? ^ •' • • -

is A Correct. 

16 Q, And you're on your own on those charges, right? 
1 7 . A Right. 

18 Q Other than the fact that I'm going to appear in 

19 the narcotic charges, has any other deal been worked out for 

20 you? 

21 A No. 

2 2 Q, Okay. So you're here to tell the truth about what 

2 3 you know, is that correct? 

24 A Right. 

2 5 0 Now, we are investigating the death of two ladies 
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whose names are Deborah Veney and Glenita Johnson, is that 

correct? . 

A Correct. 

Q . Now, we want you to go back and tell us did you 

know those two ladies? 

A I knew one. 

0 Which one did you know? 

A Deborah. 

Q And how did you know her? 

A Well, I had met her through her cousin, 

through her cousin. 

0, What's her cousin's name? 

A Jeanette. I'm not sure her last name. 

Q Now, did you have occasion to be over. Deborah 

Veney's house right before she was killed? 

A You talking about the day? . . ,-' 

Q Yes. ... .... .. , 

A The day she was killed? 

Q. Yes. 

A Yes. 

I met her 

And did she live on Navarro Avenue? 

A Yeah. 

Q Now, approximately what time did you go over 

Deborah Veney's house? 

A I don't know what time it was. 



1 Q Was it the early morning hours? 

2 A It was late.because I...before I went down, I was 
3 in bed asleep. 
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Q So when you say it was late, you mean it was. . . 

A An early...in the morning. 

Q It was way past Midnight? 

A Right. 

Q ' Who did you go there with? 

A Joanne Blunt and Reuben Rainey. 

0. Who woke you up? 

A It was a knock on my door and Joanne and Rudy were 

9 

10 

11 

1 2 ii at the door. 

1 3 II Q And what did they say to you? Who did the talking' 

1 4 A Both of them was talking. 

1 5 Q, What did they say to you? 

A They wanted to go there to purchase some drugs. 

1 7 Q What type of drugs? 

1 8 A Cocaine. 

Q And why did they come to you? 

A Because I knew where she lived. Well, they knew 

too, but...well, Joanne knew where she lived, but they asked 

me to go with them. 

Q You've got to keep your voice up. 

A They asked me to go with them. 

"l And did you go with them? 
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Q 

0, 

A 

Q 

A 

Yeah. 

Why? 

Because they asked me to go. 

And whose car did you go in? 

Reuben's car. 

Nov;, how did you know Reuben? 

I had met him about a week...less than two weeks 

before the day that happened. 

3U Where had you met Reuben? 

A I met him at a girl named Denise house Denise 

Coleman. 

Q 

0. 

A 

Tne girl that was with Rudy, what's her name? 

Joanne Blunt. 

And how did you know Joanne Blunt, if you did? 

I...well, I've known her for a while and I met her 

through a friend. 

Q ". What type of car did Reuben Rainey have on that 

particular morning? -,; " 

A It was a maroon colored car...a burgundy colored 

car. 

A 

Q 

A 

0 

Had you ever seen that car before? 

Him driving, yes. 

Where's Reuben Rainey from? 

From New York. 

Had you ever been up to New York to visit him' 
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A I've been to New York, not to visit him, though. 

0 Why would* Reuben Rainey go over to your house to 

pick you up to go over Deborah's house for drugs? 

A He came with Joanne. 

Q Well, why you? Why get anybody? 

A Why get anybody? 

Q Yeah. Why bring you over Deborah Veney's house? 

What did he need you for? 

A Well, they asked me to go with them to purchase 

the drugs.. 

Q Well, did they need you for money? 

A I did give some money, yes. 

Q* When you went over Deborah Veney's house, did you 

go there directly or did you stop? 

A Directly. 

Q Beside from you and Joanne was anybody else in 

the car going over to Deborah's house? 

A No. 

Q You made no stops going to her house? 

A No s tops. 

0 Do you know if Reuben had ever been over her house 

before? 

A No, I don't know. 

Q Do you know if Reuben had ever been in Deborah 

Veney's company before whether at a party or any place? 
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A I...I know he had met her before. I don't know 

when and where. 

Q When you got to Deborah Veney's house, did all 

three of you go inside? 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

A 

Q 

A 

0. 

Yes. 

Where did you park the car? 

In front the house. 

How did you get inside the house? 

She...Deborah let us in. 

Did anybody knock on her door? 

Knock, yes. 

Who did? 

Joanne knocked on the door. 

And when you went inside the house, who, if anyone 

was in the house besides Deborah Veney? 

A Deborah and a friend of her's, the other girl that 

was murdered. 

Q That would be Glenita Johnson? 

A Yes. 

Q Had you ever seen Glenita Johnson before in your 

life? 

A Not that I remember, no. 

Q When you went inside the house, what was Glenita 

and Deborah doing? 

A They were getting high. 
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1 
i Q Getting high off of what? 

2 A Cocaine... 

3 Q. And what room was the cocaine in if it was in any 

4 one particular room? 

5 A . The kitchen. • 

6 Q And in the kitchen, would you describe what was 

7 there besides just cocaine? Was there any type of paraphernal: .a 

8 or apparatus? 

9 A Yes, It was paraphernalia there. • 10 0 And what was...what kind of paraphernalia was in. 

11 there? 

12 A Pipe. Grain alcohol. Torch. 

13 Q • So what do you think they were doing in the kitchei l 

14 or what do you know they were doing in the kitchen? 

15 A Like I say, getting high. You mean how? 

16 Q. Yes. 

@ 17 A Free-basing. 

18 Q Now, let's pretend we're all in the kitchen to­

19 gether. Tell us the discussion that went on concerning who 

20 was going to buy the cocaine and where it was going to be used 

21 and things like that. 

22 A Okay. When I got...when we got there, we sittin 1 

23 in the kitchen. Reuben, he had the money. And he gave her 

24 the money for the drugs. 

25 Q How much? 
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A I'm not sure, but I believe they was gettin', they 

was gonna get a gram, okay? That's about...that costs a hun­

dred dollars. 

Q Okay. Well, you say you gave some money. How 

much money did you put up? 

A Twenty dollars. 

Q Did you give the money to Reuben inside the house 

or on the way over there? When did you give him the money? 

A In my house. 

Q So you gave him twenty dollars before you left youij 

house? 

A Right, 

Q How much - if at all - did Joanne put up? 

A I don't know. They already had their money. I 

just put that because they needed more money. 

Q Did you see with your own eyes Deborah take the 

money? 

A Yes. 

Q And did Reuben do all the talking or all three of 

you discussed how much he was going to buy with Deborah? 

A Well, he gave her the money and told her what he 

wanted but, you know, we all were talking but not necessarily 

concerning cocaine. 

Q Did she take the money? 

A Yeah, she took the money. 



Q • Do you know what she did with the money? 

A No, I don' t. 

Q Did you see if she put it in her pocket or in her 

purse or in a bag or took it upstairs ot downstairs? 

A. She did go upstairs. She went upstairs. 

Q Right after she got the money? 

A He gave her the money. She went upstairs and she 

came back. 

0 Okay. Now, at what point... well, after she came 

back downstairs what happened next? 

A She gave him the drugs. 

Q Okay. And did he use any of the drugs there? 

A Okay. While we was there we cooked the drug up. 

Okay? 

Q Who did? 

A I cooked it up. 

Q Okay. 

A Okay. And it...okay. When you cook cocaine up... 

okay. When it came - they call It...say it comes back. Okay. 

When it came back, he wasn't satisfied with the amount that 

came back. 

Q You're talking just about the amount. You didn't 

test it or anything? 

A The amount. No. The amount. Okay? So he was 

dissatisfied about the amount and he asked her for some of the 
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1 money back.. ... ' • 

2 ~ Why didn't he just ask her for more cocaine to 

3 make up the difference in the amount he was supposed to get,. 

4 if you know? 

5 A I don't know. He asked her...he said he wanted 

6 his money back. 

7 Q Do you know if he was high at all when he arrived 

8 at the house? Did he show any signs of doing any type of drugsf 

9 before he got to your place? 

10 A I don't know. 

11 Q On the way over to his house did he do any drugs? 

12 A No. 

13 Q If I said his place, I meant her place. 

14 A Yeah. 

15 Q Did you? 

16 A No. 

17 Q Did Joanne? 

18 A No. 

19 Q This is very early In the morning, you understand 

20 that? 
2 1 A Okay. I understand. See, this is what I'm saying 

2 2 I was in the bed. I was asleep. I got up out of the bed so 

2 3 whether they had been getting high before then, I don't know. 

2 4 Q Do you know if they were getting high before they 

2 5 got to your house? 
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A That's what I'm saying, I don't know. 

Q Tp.ey didn't talk about it or anything like that? 

A No. 

Q Apparently when they free-based the cocaine or 

prepared the cocaine for free-basing, there wasn't enough 

quantity to make it happen, is that correct? 

A Correct. 

Q And so he wanted some money back, is that correct? 

A Correct. 

•3 He wanted it back from who? 

A Deborah. 

Q What did she have to say about that? 

A She said that she couldn't give him the money back 

0 What was his reaction to that, if any? 

A He said that he wanted it back that it wasn't, 

you know, the amount that it should have been. 

Q Well, was he calm when he requested,.it? 

A Starting off, yes. 

Q So he started off --

A He kept...yeah. Because he kept insisting on the 

money from her and she was saying that she wasn't giving it 

back to him. 

Q Did she give any reason why she wasn't going to 

give it back to him or did she say that's what you're supposed 

to get or... 
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A ' That's right.' She said that she gave him what he 

was supposed to have gotten. If that's the way it came back, 

then it came back. But what she gave him at first, you know, 

was the amount because she was saying she had weighed it up 

5 and whatever. 
6 Q Okay. And did you see her weigh it up? 
7 A She had a spoon. She measured it in a spoon. 
8 Q Did you agree with him that the amount was short 

9 of what he was entitled to? 
1 0 A Well, I didn't know. I don't know as far as the 

quantities or whatever, like that. I. don't know. 
1 2 Q. So continue on. Just take it from there and keep 

1 3 going. 
1 4 A Okay. 
1 0 Q With every detail that you can think, of. 

A All right. So he.kept insisting that he wanted... 

it was either thirty dollars or thirty-five dollars back. He 

didn't want all the money. He just asked for that amount and 

she kept saying she wasn't going to give it to him. So he was 

getting loud and he was getting rowdy. And the other girl 

that was there with Deborah - I'm not sure her - the other 

2 2 || girl that was there with Deborah, she told him... told Deborah 

to give him the money back, that she would give the money back 

to her. You know, so he could stop fussing. 

I offered to give him the money about three times. 
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1 You know, just stop fussin'. Come on, I'll give you the money 
2 you know, if that's what it's all about, the money. And he 

told...the last time I had told him about the money, he told 
4 me to shut up and go get into the car. 
5 Q" Was he talking calmly or talking in a loud tone of 
6 voice? 

7 

8 

A No, he wasn't...he was in a loud tone of voice. 

Q So when he told you to shut up and go in the car, 
9 did you? 

A Yes. 
ii Q And so did you walk outside and actually get inside 

i 3 

the car? 

A I walked outside and I got in the car and I sat in 
14 the car. And I sat there for about maybe five, no more than 
15 ten minutes. 

16 Q You didn't time it? It just seemed about that 

long? 
18 A No, it just seemed about that long because it 
19 seemed like I had been sitting there for a while. 
20 Q And did anything unusual happen while you were 
21 

22 

sitting in the car? 

A While I was sitting in the car I heard a shot. I 
23 heard a loud noise, okay? Like I was saying earlier, I really 
24 can't distinguish a firecracker from the shot, but I heard a 
25 loud noise. 



Q When you say earlier, you mean you discussed this 

case with the detectives or myself... 

A Right. 

Q ...or maybe even your lawyer, is that right? 

A Right. That's what I mean. 

Q Keep going. ' 

A Okay. Then after I heard the noise,- then Joanne -

Joanne Blunt - she came running out of the house and Reuben 

was behind her. Okay. They ran out the house and they got in 

the car. 

Q As they were getting in the car was Reuben saying 

anything that you could overhear? 

A I...if he was saying anything I didn't hear it 

until he got into the car. Okay? 

Q By the way, was anybody on the street that you 

happened to notice? 

A I didn't notice anybody out on the street. 

Q Doesn't mean they weren't there, you just didn't 

notice. 

A I didn't notice anybody out there. 

Q Okay. Go ahead. 

A So she came running out. She came around to the 

driver's side. I was sitting on the driver's side of the car. 

She came around to the driver's side of the car and tried to 

get in, but I was sitting there. So she went around and she 
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1 got in the passenger side in the front seat. He got in the 
2 back. 

3 Q. Is this a two door car or a four door? 

4 A It was a four door car. 

5 Q Go ahead. 

6 A Okay. So he got in the back of the car and he 

7 

8 

said, "Bitch, start the car up." And he said, "Start the car 

up." He said it about three or four times, right? "Get out 
9 of here." And I started the car up and I looked and he had 

^ 10 the gun. He had a gun in his hand. He was waving it,.you 
11 know, the gun, "Hurry up. Get out of here." . . . 
12 So I started the car up and he was sittin' back 
13 there fussin' and I was driving the car. 
14 Q What do you. mean he was sitting back there fussing1; 
15 A He was fussing at me, you know, hurry up. Don't 
16 go fast. Slow down. You know? So he was fussing like that, 

@ 17 you know, and during that time he also, said, "Bitch, I should 
18 kill you all too," like that. 
19 When Joanne had gotten into- the car, she had like 
20 slid down in the seat. She was sitting low in the seat. He 
21 told her to get up and turn around and see,"If I got any brains 
22 

23 

on me." So I'm driving and she got up and she turned around. 

You know, I couldn't turn around because, like I say, I was 
24 driving. You know, I seen her brushing him, you know? What 
25 she was brushing, I don't know. 



1 So we went on, you. know, I'was driving. I kept 

2 saying., "Where I'm goin'?" He just kept saying shut up and 

3 drive. Until finally he asked' me to- take, him to this guy 

4 named Lee. 

5 Q ' You're talking about Leroy Eoyce, is that correct? 

6 A Leroy Boyce. Yes. 

7 0. Okay. Where did or does Leroy Boyce live? 

A Okay. At that time he was at a friend of his 

house on Greenmount Avenue. 

10 Q And did you.know' that? 

11 A Yes, I knew where he was. 

12 Q Did you go over Leroy Boyce's house or where he 

13 was --

14 . A I went to where he was, yes. 

15 Q And did everybody get out of the car? 

16 A Yes. 

1 7 Q Did you then have a chance or had you already 

1 8 looked at Reuben Rainey? 

19 A He had blood on him. 

2 0 Q Where did he have blood on him? I mean I don't 

need every location but generally•-speaking-,-^ where-'-did you see 

2 2 blood? 

2 3 A I seen blood...he had blood on his shirt. I seen 

blood on his shoes and specks of - well, like I said, she had 

been brushing - but he still had like in his hair you could 

21 

24 

25 
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# 

gun? 

see, you know, stuff in his hair. 

Q What was he wearing, if you can recall? 

A I don't...I can't tell you exactly what he had on. 

Q Well, was he wearing a T-shirt or a long sleeve 

shirt? 

A I don't...I don't...I don't remember. 

Q Was he wearing a jacket? 

A I don't remember. 

0 When he first came to your house, did you see a 

A Pardon me? 

Q Could you see a gun when he first came : to-your 

house? 

A No. I didn't know he had it. The first time I 

seen the gun was when he got in the car and I turned around 

and I saw it. I had no knowledge he had a gun. 

Q Did all three of you go into Leroy...where Leroy 

Eoyce v/as staying? 

A Yes. 

Q What did he do with the gun, if you know? 

A He had a duffel bag, like a bag with a handle. 

When he was in the car, before we got out of the car he put 

the gun in the bag. 

Q Did you see that with your own eyes? 
A Yes, I saw that. 
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Q. . Okay. Did all three of you go inside? 

A Yes. 

Q And what happened when you went inside where leroy 

Boyce was staying? 

A Okay. Well, when we got to the door, the girl 

who house it was she opened the door and it was an apartment. 

She stayed on the second floor. We went upstairs and she woke 

him up. He was there sleeping. 

Q. Who is he? 

A Leroy Boyce. 
j 

Q Okay. And what, if anything, happened when Leroy 

Boyce was awakened? 

A Okay. When they...when she woke him up, we was 

standing there. And he wanted to know what was wrong being 

that time of the morning and we was there. So he kept-asking 

what was wrong and that's when Rudy told him that he killed... 

that he had just killed Debbie and this other girl. 

0 Was he asked why or did he say why? ' .. 

A He didn't...he wasn't...he didn't ask him why, but 

then he was saying that the bitch ain't want to give him his 

money. 

Q Why...did he give any explanation why he killed th$ 

other girl? 

A No. 
At that time he didn't say? 
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1 7 II take him there. 
1 8 11 Q Was he tight with Leroy Boyce? 

II 
19 A They knew each other. 

Q Do you know if Reuben Rainey ever got the money 

that he felt was owed him? Did he tell you or did you ever 

find out if he got it? 

A I don't know. 

Q. Did you ever find out where the two girls were 

2 5 || that were killed? 

20 

21 

22 

2.3 

24 

A He didn't say. He didn't say why. 

Q Well, did he say he killed two people or just one? 

3 A Yeah, he said he killed Debbie and he killed her 

4 friend, but he said the other girl. 

5 Q Did Leroy Eoyce say...ask him why he did it? 

A He was like, you know...no, he didn't ask. He was 

7 like when he...when he said he did it, he was like looked in 

8 disbelief and that's when the other...the girl that was with 

us, Joanne, she was saying, you know,"Yeah, he did it," like 

tha t. 

1 1 |j Q Why did Reuben Rainey want to go over Leroy Boyce'sl 

house? I don't mean his house. Where he was staying? 

A 'I don't know, but it was like he just, you know, 

like after it happened he ain't know what to do or what he want} 

to do.' As far as I know, he didn't know many people here, you 

know? And I guess that's all he could think, you know, just 



3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

A 

and killed? 

What do you mean, where they were? 

Where they were in the house when they were shot 

A No, I don't know. I still don't know. • 

0 What, if anything, did Reuben Rainey do about the 

blood on him? 

What did he do? 

Q V es. 

A I know he changed his clothes and he put them in 

the bag that he had. 

Q Did he have other clothes in the duffel bag? 

A Yes. 

3 When he came to your house, did he have the duffel 

bag with him? 

A It was in the car. 

Q So he put the bloody clothes inside the duffel bag 

is that correct? • • 

A i'es. 

Q Did he also take his pants off, too? 

A I don't know. I don't...I don't know. 

Q Eut he definitely took off --

A I know he...I know that he had taken off his shirt 

and he had taken off his shoes. 

Q Okay. Was something on his shoes that he needed 

to take off? 
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23 

A 

i es. 
0 And Leroy Boyce also left?' 

A Right. 

Q Did he leave with Reuben? 

A No, he didn't. 

Q Well, when you left the house by cab, why didn't 

A There was blood on his shoes. 

Q Did you see that with your own eyes? 

. A I saw that with my own eyes. 

Q How long did you all stay at Leroy Boyce's place? 

A . It wasn't...it wasn't that long because once he., 

we had told him what happened. He had gotten up and he left. 

The girl, she left and he left and everybody just left. 

Q Well, what happened with you? Where did you go? 

A I went home. 

Q How did you get home?' 

A In a cab. 

Q Where's the last time that you saw...where's the 

last place you saw Reuben Rainey that morning? 

A Was when he left the house. 

Q Left where Leroy Boyce was staying? 

A Yes. 

Q Did he leave with Joanne? 

No, hot that I know of. > 

So he left by himself as far as you know? 
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1 you go right down to the Police Department and tell the police 

2 what you knew? You knew the man had killed two people, why 

3 didn't you report it? 
4 A Because I was scared. Because he threatened. .. like} 
5 I said, he threatened to kill me and I had no reason to doubt 

6 what he had said after from hearing what he had just did. 

7 Q Well, at what point did he threaten to kill you? 

A When we was in the car. He was saying he should 

have killed me and then at a later date, he threatened me. He 

said if I was to tell, if I was to go to the police, he would 

kill me and my family as well. 

Q Okay. Now, the murder took place on June 2nd, 198 

sometime between k o'clock and 5^30 in the morning. When were 

you locked up? What date? Do you know? 

1 5 II A June the 1 9 t h . 

1 6 11 Q And that's for narcotic violations, is that right? 
II 
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A Yes. 

Q And was Reuben R?iney also locked up that day? 

A He was locked up. that day. Not at my house. 

Q When was it that you say Reuben Rainey threatened 

you again or warned you again? 

A That was a couple of days after that when I seen 

him again. 

Q Where did you see him again a couple of days later)? 

A He came around my house. 



1 II Q Was he alone or with someone else? 
2 || A He was by hisself at the time. 

Q And did you let him in? 

A He was in. !-:'y brother had let him in. When I got 

downstairs, he was downstairs. 

Q. All right. 

Did you speak with him alone? 

A Yes. 

Q And what did he say to you and what did you say to 

him? 
1 1 || A He told me that I better not say anything about 

it. You know, something would happen to me and my family. 

Q Well, what did you say you would do? Did you say 

I'm going to the police or did you say you're going to keep 

quiet? 

A I didn't say anything. I didn't, you know...I 

didn't say yeah or I didn't say no. I listened to what he had 

to say and like I said, I had no reason to doubt that he would 

hurt me or do harm to me. 

0 Didn't he ask you that...didn't he wait for ycu to 

agree with him that you weren't going to tell anybody? 

A No. He just said, you know, he said what *he had 

to say. 

2 4 || Q And then did he leave? 
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Q Okay. Did you see him again? Have you seen him 

since that time? 

A Yes. I seen him the day I was arrested. ' He was . 

in my house. 

Q Okay. And without going into any details, did he 

say anything to you again concerning whether you should speak 

or keep quiet? 

A He did not speak on that. 

Q All right. 

I. want you to understand because any defense 

attorney at a later date will certainly realize this, that you 

know Reuben has been charged or will be shortly soon indicted 

for two first degree murders if the Grand Jury thinks it's 

appropriate, that you. have been given immunity for anything 

concerning going to Deborah Veney's house to buy drugs. You 

understand that? Because you're talking about a murder, so 

the fact that you bring up how you were going to buy drugs or 

use drugs, even though you never had a chance to do it, you've 

been given Immunity about that. Do you understand that? 

A No. 

Q Immunity means you can't be charged for anything 

growing out of you going to Deborah Veney's house to either 

purchase drugs or use drugs, okay? 

A Okay. 

Q No charges can be brought on that because you are 



talking about that information in connection with a murder 

case, okay? 

A Okay. 

Q Your other narcotic cases, you're on your own. 

You understand that? 

A I understand. 

Q In addition it is obvious at least to me that at 

some point in time there may be a trial with Reuben Rainey and 

that you will be a witness in that trial, correct? 

A Correct. 

Q I know it will be unpleasant for you. A defense 

attorney representing Mr. Rainey or some investigator from his 

office or somebody else, a private detective even, could come 

see you and discuss your testimony with them. Do you under­

stand that? 

A I understand that. 

Q As they prepare Mr. Rainey's defense, you under­

stand that? 

A I understand. 

Q That could very well happen. Now, I want to make 

sure that everything you said in this room is a hundred percent 

the truth. Is it? 

A Yes, it is. • 

Q So if at some later time you were to. tell the 

investigator or the defense attorney or somebody else working 
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y 
for the defense attorney, that Reuben Rainey really didn't say 

these things to you and you really didn't see blood on hirr,, 

would that be a lie or would that be the truth? Do you under-
4 || stand what I'm saying? 

If you tell some different story at some later 

time, would you be telling the truth or lying? 

A The story would be the same as I'm telling you 

now. 
9 0 So if you did say something different, would that 

1 0 be a lie? 
1 1 A No, I wouldn't lie. 

Q In other words, if you come in later, at a later 

time and say Reuben Rainey didn't tell me he shot anybody: I 

wasn't there in the car; I don't know what anybody is talking 

about and they made me tell that story in the Grand Jury. 

A No. 
1 7 || Q Would that be true? Would that be true if you 

said those things? 

A If I said those things? 

0 Yes. If you said you weren't there and lied in 

here, would that be true? 

A Oh! No. 

Q That would be a lie? 

A Be a lie, right. 

0 So every word you're saying in this room is the 
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truth as you know it? 

A It's the truth. 

this lady? 

MR. SALKIN: Does anybody have any questions of 

No one? 

JUROR: When you left your house, where were you 

sitting in the car? 

THE WITNESS: I was driving. 

JUROR: You were driving? 

THE WITNESS: Uh-huh. 

JUROR: But it was Reuben's vehicle? 

THE WITNESS: Yes, it was his. 

JUROR: Okay. Have you driven his car before or 

why were you selected to drive his car? 

THE WITNESS: Because I knew how to get there. 

JUROR: Okay. How much time did it take to get 

from your house to Deborah's house? 

THE WITNESS: I guess about 10 or 15 minutes r.̂ aybe. 

I live downtown. She lives say Northwest Baltimore. About... 

about 10 or 15 minutes maybe. 

JUROR: Do you know from the time you arrived at 

the house to the time that you actually went back out into the 

car. 

THE WITNESS: Uh-huh. 

JUROR: ...can you give an estimate of about how 
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much time you were there? 
THE WITNESS: From the time I got there until the 

time I went and got back in the car you're asking? 

JUROR: Right. . 

THE WITNESS: I'll say maybe about 15 minutes. 

Twenty minutes at the most. 

0 (By Mr. Salkin) Did Deborah ever tell you what 

happened? Did you ever talk to...not Deborah. Did Joanne 

ever tell you what happened? 

A She tried to, but I never wanted to know. Told 

her I didn't want to know. She attempted to tell me.• 

MR. SALKIN: Anybody else? 
JUROR: How about when Reuben told Boyce...was that. 

14 II his name? 
1 5 jj THE WITNESS: Uh-huh. 

1 6 „ JUROR: Were you there when he told him what 
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on? 

happened? 

THE WITNESS: Yes. 

JUROR: Okay. And that's when you heard what went 

THE WITNESS: That's when I heard him say that he 
did it. 

JUROR: Just to make it clear, when you were inside 

the house when you were inside Deborah's house, at no ti.-,-o 

during the time that you were in there did you or Reuben or 
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_ STATE'S 
EXHIBIT 

Statement of Robert Robinson, B/M/41 yrs., 47 West 175th 
Street, Apartment 1A, New York, taken at the Homicide 
Unit Office by Detective 0. L. Requer on 31 July 1986, 
at 10:30 hours. 

Q. What is your correct name and date of birth? 
A. My name is Robert Levi Robinson. I was born 

12/30/44 in Baltimore City. 

Q. What is your current address and phone number? 
A. I live at 47 West 175th Street, New York City, 

I do not have a phone. 

Q. What is the extent of your education and can you 
read and write? 

A. I have a year and half of college, yes I can read 
and write. 

Q. Do you know where you are now? 
A. Yes in the Homicide Division of the Baltimore 

Police Department. 

Q. Are y o x i presently under the influence of drugs 
or alcohol? 

A. Nc. 

Q. Are you presently incarcerated for a criminal 
offense ? 

A. Yes. 
Q. What charges are you presently incarcerated for? 
A. Numerous narcotic violations. 

Q. Mr. Robinson, we are presently investigating a 
double/homicide occurring this City on June 2, 1986. 
Do you have any personal knowledge as to who is 
responsible for this offense? 

A. Yes. 

Q. First, did you have any involvement in this offense? 
A. No. 

Q. Will you tell me what personal knowledge you have as 
to the shooting deaths of Deborah Veney and Glenita 
Johnson? 

A. I was informed that a person named Reuben Rainey was 
the person that committed the crime, also Joan Jackson 
3613 Howard Park was present. Also, a lSf/,.l Iff* Chew 
was there, she drove the car. 



Page -2-
Statement of 
Robert Robinson 

Mr. Robinson, how did you come by this information? 
I was told first by Mr. Leroy Boyce and since being 
incarcerated, I was told about it by Reuben Rainey. 

Leroy Boyce, do you know him by any other names? 
Yes, Poppy. 

When and where did he tell you about this offense? 
Leroy Boyce told me about this case on June 18, 1986, 
upon my arrival from New York. 

Were'Wre"ybu'wheh"he~t6ld you" this?" 
I was at Denise's house on Manchester, I don't 
know her address. 

What did he tell you? 
He told me that Reuben killed the two persons you 
are talking about, that he killed them over $35.00 
dollars worth of cocaine. He did not have to kill 
them for that. 

What amount of cocaine? 
I was told it was $35.00 dollars worth involved. 

Did anyone else hear this conversation between 
Leroy and yourself? 
Yes, Edward Cooper. 

Who else was present when you had this conversation? 
It was a lot of people present, but they did not hear 
what we were talking about. Do you want their names? 

Yes -
Jannette Brown, Joan Jackson, Coco, this guy named 
"Bus Driver", Denise, me, Edward, and Lee. As soon 
as we got there, Lee was telling us (Cooper and me) 
what happened. 

Q. Have you had any further conversation with "Lee", about 
this case? 

A. Yes, since we have been in jail, he keeps saying if it 
was not for Reuben, we would not be here (jail). 
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Statement of 
Robert Robinson 

Q. You mentioned that you had a conversation with Reuben 
about the homicides, when and where was this? 

A. It was since we've been incarcerated he told me 
and Edward Cooper. 

Q. What did he tell you? 
A. He told us that he was arguing with the girl and she was 

mouthing off with him. She was going up the steps and 
he shot her. He said she had brains all over the place 
that he had blood and brains over his shoes and hands. 
He also said this other girl was in the living room 
free-basing cocaine, and he told her he could not leave 
any witnesses and he shot her. He said she was trying 
to protect herself by putting her hands to her head. 
He then ran from the house and got in the car. 

Q . Did he tell you who was with him? 
A. Yes, he said Nellie Chew and Joan Jackson. Nellie 

was outside in the car and Joan was in the house. 
Q. Did he tell you why he shot them? 
A. He said she did not want to give him his money 

back. 

Have you ever seen him with a gun? 
Yes. 

Do you know what kind of gun he used? 
He told me it was a .357 Magnum. 

Do you know what he did with the gun? 
He told me and Cooper that he took it back to 
New York where he sold it. 

Q. Do you know when he went back to New York? 
A. He must have came back the same day me and Cooper 

got here. We were sitting in the living room at 
Manchester when Reuben came in. He said "Lee" 
told him to come back. 

Q. Did you know the girls that were killed? 
A. No, I never seen them. 

Q. Do you know Joan or Nellie? 
A. Just from meeting them from visting here. I've 

seen Joan before when-I~was here. 
Ulh'/lt b - e ff73 //-' ' - : i ' '« ' 

/V & 
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Statement of 
Robert Robinson 

Q 

A 

Q 

A 

Q 
A 

~Q 
A 

Q 

A 

Q 
A 

A . 

Q . 

A . 

Have you had any conversations with Nellie Chew 
about this offense? 
No. 

You said they had a car, do you know who the car 
belongs to? 
I think it belongs to Denise. 

Do you know Denise's correct name? 
No, just Denise. 

Do you know where she lives? 
Yes, on Manchester, I don't know the address. 

The person you refer to as "Bus Driver", do you 
know his correct name? 
No. 

Who is he a friend of? 
He is Denise's and Lee's friend. 
a city bus. 

I think he drives 

Mr. Robinson, should it become necessary during the 
course of this investigation, would you be willing 
to submit to a polygraph examination to attest to 
your truthfulness as to the context of your statement 
as to the conversation you had with Lee and Reuben 
about this offense? 
Yes 

After you read this four (4) page typewritten statement, 
and find it. to contain a true and correct statement of 
facts just given me by you, will you sign same? 
Yes 

WITNESSED SIGNATURE: 

(name) 

(address) 

7/3//z 
(date/time) 



Supplemental statement of Robert Robinson, taken at the Homicide 
Office by Detective Oscar L. Requer, on July 31, 1986 at 12:27 
p.m. 

Q. Mr. Robinson will you view this card (Departmental Form 
#296) of six photographs and see if the person known to 
you as Reuben is among them? 

A. Yes, this one is Reuben. 

Q. Will you sign your name and__.da.te, along his photograph? 
(Witness picked photo #368-61.8 photograph of Reuben Rainey.) 

A. Yes. 
Q. Is this the person who told you he killed the two women? 
A. Yes. 

Name 

Address <77 W W 17S 

Time /fz-V) 

http://and__.da.te
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CASFrf 1 1 1 1 1 9 

AUT. #. 

P.A INSP 

8 6 - 8 8 5 

_APP. 

NOTIFIED BY B o l i c a c Q n , j O C g TIME. 

NAME OF DECEASED Deborah J. Venpy 

4711 NAwappn RESIDENCE OF DECEASED 

AGE 22 SEX ferrwlP COLORhlack. HEIGHT 5 ' 2 ' WEIGHT 8 4 

TIME PRONOUNCED DEAD 

PLACE OF DEATH 

5:̂ 7 -A M June Z, 1Q»6 1HOURI 

4711 Navarro ( s i a i r a f e l L ) 
IDATE) 

MANNER OF DEATH. H O M I C I D E - s u b j e c t s h o t 

ALLEGED TIME OF INJURY 5 : 3 3 a.M J u n e 2 . 19Rfi » 

PLACE OF INJURY 
IHUUH, ( 0 A T E | 

a b o v e a d d r e s s 

BODY REMOVED FROM 4.711 Navarro ( i r -w^i i ) 

BODY REMOVED BY MNRRJIIP w;=trpn 

DATE RECEIVED AT MORGUE 1 0 : 5 2 A . M 

(HOUR) 
DATE EXAMINED 

J u n e 2 . 1 9 8 , 
(DATE) 

1 2 : 3 0 P . M J u n e 2 . 1 9 8 6 
(DATE) 

EXAMINATION PERFORMED BY Wi 111 am 7ane. M n w d ^ n . 
A s s o c i a t e P a t h o l o g i s t A s s i s t a n t M e d i c a l E x a m i n e r 

NOTE: A COPY OF THIS RECORD SENT TO: 

STATE'S ATTORNEY OF 

CAUSE OF DEATH: 

CODE # N 8 5 4 
E 9 6 5 

B a l t i m o r e C i t y 

(DATE) 

DIAGNOSIS 

G u n s h o t w o u n d o f h e a d 

B L O O D T Y P E : A + 

B L O O D : A L C O H O L ( H E A R T ) - 0 . 0 8 % 
D R U G S C R E E N , B L O O D ( H E A R T ) - C o c a i n e l e s s t h a n O . l m g / L 

O t h e r d r u g s n e g a t i v e 
D R U G S C R E E N , B I L E - n e g a t i v e 

D R U G S C R E E N , U R I N E - C o c a i n e & m e t a b o l i t e s p o s i t i v e 

O t h e r d r u g s n e g a t i v e 

M.D. 

STATE'S 
EXHIBIT 

P M 10X 
D H M H 877 



STATE OF MARYLAND 

DEPARTMENT OF POST MORTEM EXAMINERS 

111 P E N N S T R E E T Page 2 of 5 
B A L T I M O R E , M A R Y L A N D 

EXAMINATION RECORD - BALTIMORE CITY CASE 

NAME OF DFCFARFD Deborah J . Veney 

DATE OF DEATH June 2, 1986 
CASE NO. 11 m q 

Autopsy* 86-885 

EXTERNAL EXAMINATION: 
The body uis that of a 5'2", 84 pound,normally developed Black female 
appearing in her early 30's. Rigor mortis is partially developed in the 
cool body and livor mortis is dorsal, faint and unfixed. The scallp hair 
is black, curly, and up to 4-6" in length.The irides are brown, the sclerae 
white and the conjunctivae clear. The lips are withut evident injury and 
the dentition is natural and in fair repair. A gold colored cap is on the 
left upper central incisor. The external auditory canals, external nares 
and oral cavity are free of foreign material and abnormal secretion. The * 
posterior torso and anus are without note. The external genitalia are those 
of a normally developed adult female. There is a 3" vertical midline surgical 
scar of the lower abdomen. The abdomen is slightly scaphoid. There are super­
ficial abrasions measuring up to 1/8" on the knuckles of the right 2nd, 3rd and 
4th fingers. The body is clad in pink panties, a short black dress, white sandals 
and a torn black jacket. There is no evidence of medical tgherapy and except where 
noted below, no external evidence of significant antemortem injury. 

EVIDENCE OF INJURY: 
1. GUNSHOT WOUND OF HEAD: 

A gunshot wound of entrance is situated in the right forehead, approximately 
1" to the right of the anterior midline and 2" below the top of the head. The 
defect is stellate measuring 6"x6" with disruption of the periorbital skin, 
bilaterally and forehead. Soot is evident on the exposed bone and dura. 
The wound path perforates the skin of the forehead, the frontal skull, dura 
and disrupting the cerebral hemispheres. Two fragments of bullet, measuring 
up to 1/8" are recovered from the cranial vault and retained in an evidence 
envelope. The trajectory is backward and slightly upward. There are multiple 
diffuse fractures of the calvarium and bones at the base of the skull. There 
is avulsion of the cerebral hemispheres. There are facial fractures. 

A large caliber deformed jacketed bullet is recoverd from beneath the body 
at the scene and retained by the police. 

INTERNAL EXAMINATION: 
HEAD: 
Injury to the scalp, skull and brain are notred. Approximately 950gm of softened 
brain in a plastic bag accompany the body. There is no evidence of old trauma or 
focal abnormality on serial coronal sections in the fresh state except where noted 
above. The atlanto-occipital joint is intact. 

PM 10-A 
D H M H 878 



Deborah J. Veney 
June 2, 1986 

Page 3 of 5 
Autopsyt 86-885 
Case# 111119 

NECK: 
There is no evidence iof anterior soft tissue injjry. The laryngeal cartilages, 
hyoid bone and cervical spine are intact. The lumen of the larynx and trachea 
is without foreign material and the mucosa is unremarkable. 

BODY CAVITIES: 
The body cavities are entered in the usual manner. There is no evidence of 
of blunt force or penetrating injury and the cavities are free of abnormal 
secretions. There are adhesions on the anterior surface of the liver. The lungs 
are expanded and the organs are in their usual locations. 

CARDIOVASCULAR SYSTEM: 
The heart weighs 230gm. The epicardial surface is smooth and glistening. The 
coronary ostia and coronary arteries are patent and the vessels pursue their usual 
courses. The tan red myocardium is fdirm and without focal lesion. The heart valyes 
and endocardium are unremarkable.The aorta is unremarkable and the pulmonary artery 
and its major branches are free of antemortem thrombus. 

RESPIRATORY SYSTEM: The right lung weighs 310gm and the left 
lung 290gm. The pleural surfaces are smooth and glistening and focal lesions are 
not evident in the parenchyma. The bronchi are unremarkable. 

BILIARY TRACT, SPLEEN AND PANCREAS: 
The liver weighs 900gm. The capsular surface is smooth and glistening and the 
anterior margins are slightly blunted. The tan red parenchyma is of the usual 
consistency and withot focal lesion. The gallbladder contains approximately 
5ml of thin brown bile and the biliary passages are patent. The 90gm spleen 
has an intact capsule and its parenchyma is red and soft. The pancreas soft 
and without sectioned abnormality. 

GENITOURINARY SYSTEM: 
The right and left kidneys weigh 90gm. Their capsules strip with ease to reveal 
smooth glistening, cortical surfaces. On sectioning, there is good cortico-medullary 
definition and the calices, pelves and ureters are unremarkable. The urinary 
bl; adder contains approximately 50ml of clear urine and the mucosa is without gross 
lesion. The uterus fallopian tubes are of the normal configuration and there are 
multiple hemorrhagic cysts of the right ovary. 

GASTRO INTESTINAL SYSTEM: 
The tongue and esophagus are unremarkable. The stomach contains approximately 20ml 
of green fluid without particular matter. The mucosa is unremarkable. The duodenum 
adn remainder of the small and large bowels are without evident abnormality. The 
appendix is present. 

ENDOCRINE SYSTEM: 
The thyroid, pituitary and adrenal glands are unremarkable. 
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Deborah J. Veney Autop
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MUSCULOSKELETAL SYSTEM: 
The red brown musculature is unremarkable. The bony thorax, vertebral column and 
long bones of the extremities are without palpable fracutre. 
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Autopsy! 86-885 
Case# 111119 

DIAGNOSES: 
1. Gunshot wound of head 

A. Contact range entrance right forehead 
B. Multiple skull fractures 
C. Perforation of brain 
D. Bullet fragments recovered 
E. Trajectory: backward and slightly upward 

OPINION: 
Deborah J. Veney, a 29 year old Black female, died as a result of a gunshot wound 
of thehead.The manner cf death is HOMICIDE. 

William Zahe, M.D. 
Associate Pathologist Assistant Medical Examiner 

•J 

Date Signed 

BLOOD:TYPE - A+ 
BLOOD:ALCOHOL(HEART) - 0.08% 
DRUG SCREEN, BLOOD(HEART) - ( Cocaine less than 0.1mg/L 

Other drugs negative 
Negative 
Cocaine&metabolites positive 
Other drugs negative 

DRUG SCREEN,BILE -
DRUG SCREEN, URINE -

bac 
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CASE* 111118 

AUT. # 8 6 - 8 8 4 

P.A. INSP. APP. 

NOTIFIED BY Police Services TIME. 
J u n e 2, 1986 7-.55A 

MAMF OF DFCFASFD Glenita Johnson 
(DATE) (HOUR) 

RESIDENCE OF DECEASED 4 7 1 1 NAVARRO 

AGF 2 2 SFX female COLOR black HEIGHT 5'2" WEIGHT 1 3 0 

TIME PRONOUNCED DEAD 5:37 A M June 2, 1986 
IHOUR) (DATE) 

PI ACFOFDFATH 4 7 1 1 Navarro 

MANNER OF DEATH HOMICIDE - subject shot 

ALLEGED TIME OF INJURY 5:33 M
 J U N E 2 ' 1 9 8 6 

(HOUR) (DATE) 

PLACE OF INJURY _ 4 7 1 1 Navarro (living rm.) 

BODY REMOVED FROM 
it H " " 

RODY REMOVED RY morgue wagon 

DATE RECEIVED AT MORGUE 10:52 A. M 6-2-86 
(HOUR) (DATE) 

DATE EXAMINED . . 12:50 P. M 6-2-86 
(HOUR) (DATE) 

EXAMINATION PERFORMED BY 
Associate Pathologist 

NOTE: A COPY OF THIS RECORD SENT TO: 

William Zane, M.D. and Margarita A. Korell, 
""Assistant MedicaT-Exarniner-- M.D. 

STATE'S ATTORNEY OF Baltimore city 
(DATE) 

CAUSE OF DEATH: 

CODE # 

PM 10X 
D H M H 877 

N 8 5 4 
E965 

DIAGNOSIS 

Gunshot wound of head 

BI JOCO TYPE: 0 + 
BLOOD:ALCOHOL(HEART) - 0.03% 
DRUG SCREEN,BLOOD(HEART) - negative 
DRUG SCREEN,URINE - Cocaine&metabolites positive 

Lidocaine positive 
Other drugs negative 

DRUG SCREEN,BILE - negative 
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N A M E O F D E C E A S E D Glenita Johnson 

D A T E O F D E A T H June 2. 1986 

C A S E N O . 111118 

autopsy* 86-884 

EXTERNAL EXAMINATION: 
The body is that of a 5'2", 130 pound, normally developed Black female 
appearing the reported age of 22 years. Rigor mortis is partially developed 
in the cool body and livor mortis is dorsal, faint and unfixed. The scalp 
hair is black, curly and up to 8" in length. The irides are brown, the sclera 
white and conjunctivae clear. The lips are without evident injury and the 
dentition is natural andiingood repair. The external auditory canals, external 
nares and oral cavity are free of abnormal secretion and foreign material. The 
nasal skeleton is palpably intact. The posterior torso and anus are without 
note. The external genitalia are those of a normally developed, adult female. 
There are pale striae on the abdomen. The clothing consists of blood stained 
white shorts, white t-shirt, white bra and blue panties. There is no evidence 
of medical therapy and except where noted below, no external evidence of signi­
ficant antemortem injury. 

EVIDENCE OF INJURY: 
1. GUNSHOT WOUND OF HEAD: 

A gunshot wound of entrance is situated:'', in the left parietal scalp 
approximately 2" to the left of the anterior midline and 1" below 
the top of the head. The defect is stellate measuring 5"x2". There 
is soot on the exposed skull.The wound path perforates the skin of 
th© parietal hemispheres. Multiple fragments of lead bullet and 
separated jacket are recovered from the brain and left maxillary 
sinus and retained in an evidence envelope. The trajectory is 
downward and slightly frontward. There are; multiple fractures of 
the left calvarium and base of skull. 
The palmar surface of the left index finger shows a 3/4" area of soot 
mainly on the proximal phalanx. 

2. GUNSHOT WOUND OF THE RIGHT HAND: 

An atypical gunshot wound of entrance is situated on the dorsum of the 
hand, overlying the 3rd and 4th metaphalangeal-joints. The defect is 
stellate, measuring 1" in greatest dimension. There is stippling along 
the ulnar margin in an area mesuring IV. Soot is not evident. The 
wound path perforates the skin and soft tissue. An irregular fragment 
of lead measuring V is recovered and retained in an evidence envelope. 
The trajectory is proximal. 

P M 10-A 
D H M H 878 



Glenita Johnson 
June 2, 1986 

(Unk. 86-36) 
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Autopsy# 86-884 
Case# 111118 

3. GUNSHOT WOUND OF LEFT LEG: 

Situated on the anterior aspect of the distal left leg, there are multi­
ple irregular fragments of lead embedded in the skin, in an area measuring 
2h"x2H". Soot and powder are not evident-onthe skin. 

INTERNAL EXAMINATION: 
HEAD: 
The scalp is reflected after making the usual intermastoid incision and 
subgaleal hemorrhage is absent. Injury to the calvarium, bones at the bas 
of the skull and llOOgm brain are noted. There is no evidence of old trauma 
or focal abnormality on serial coronal sectioning of the brain in the fresh 
state except where noted above. The atlanto-occipital joint is intact. 

NECK: 
There is no evidence of anterior soft tissue injury. The laryngeal cartilages 
hyoid bone and cervical spine are intact. The lumen of the larynx and trachea 
is free of foreign material and the mucosa is unremarkable. 

BODY CAVITIES: 
The body cavities are entered in the usual manner. There is no evidence of 
blunt force or penetrating injury and the cavities are free of abnormal secretions. 
There are multiple adhesions .onthe anterior surface of the liver. The lungs are 
expanded and the organs are in their usual locations. 

CARDIOVASCULAR SYSTEM: 
The heart weighs 290gm. The epicardial surface is smooth and glistening. The 
coronary ostia and coronary arteries are patent and the vessels pursue the usual 
corses. The tan red myocardium is firm and without focal lesion. The heart valves 
and endocardium are unremarkable. The aorta is unremarkable and the pulmonary 
artery and its major branches are free of antemortem thrombus. 

BILIARY TRACT, SPLEEN AND PANCREAS: 
The liver weighs 1330gm. The capsular surface is smooth and glistening and the 
anterior margins are blunted. The tan red parenchyma is of the usual consistency 
and without focal abnormality. The gallbladder contains approximately 10ml of 
thin, brownbile and the biliary passages are patent. The 60gm spleen has an intact 
capsule and its parenchyma is red and soft. The pancreas is soft and without 
sectioned abnormality. 

GENITO URINARY SYSTEM: 
The right kidney weighs 120gm and theleft kidney 130gm. Their capsules strip with 
ease to reveal smooth, glistening cortical surfaces. On sectioning, there is 
good cortico-medullary definition and the calices, pelves and ureters are unremark­
able. The urinary bladder contains approximately 50ml of clear urine and the 
mucosa is without gross lesion. The internal female genitalia are grossly unremark-
able. 
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GASTRO INTESTINAL SYSTEM: 
The tongue and esophagus are unremarkable.. The stomach contains approximately 
50ml of clear fluid.The mucosa is unremarkable. The duodenum and the remainder 
of the small and large bowels are without evident abnormality. The appendix is 
present. 

ENDOCRINE SYSTEM: 

The thyroid,pituitary and adrenal glands are unremarkable. 

MUSCULOSKELETAL SYSTEM: 
The red brown musculature is unremarkable. The bony thorax, vertebral column 
and long bones of the extremities are without palpable fracture. 
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DIAGNOSES: 

1. Penetrating gunshot wound of head 
A. Contact range entrance in left parietal scalp 
B. Multiple skull fractures 
C. .Perforation .of brain 
D. Jacket and bullet fragments recovered 
E. Downward and slightly forward 

2. Atypical gunshot wound of hand 
A. Entrance in dorsum of right hand 
B."Skin and soft tissue injury 
C. Bullet fragments recovered 
D. Trajectory: proximal 

3- Superficial penetrating gunshot wound of left leg 
A. Entrance distal left leg 
B. Skin injury 
C. Bullet fragments recovered 

OPINION: 
Glenita Johnson (Unk. 86-36) , a 22 year opld Black female, died as a result 
of a gunshot wound of the head. Gunshot wounds of the right hand and left 
leg were also present. The manner of death is HOMICIDE. 

Margarita A. korell,M.D. 
Assistant MedicaLExaminer 

Date Signed 

BLOOD:TYPE - 0+ 
BLOOD:ALCOHOL(HEART) - 0.03% 
DRUG SCREEN, BLOOD(HEART) - Negative 
DRUG SCREEN, URINE - Cocaine&metabolites positive 

Lidocaine positive 
Other drugs negative 

DRUG SCREEN,BILE - negative 

William Zane, M.D. 
Associate Pathologist 
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POLICE DEPARTMENT 
BALTIMORE, M A R Y L A N D 

C. I. D . 
P A W N S H O P I N D E X CARD 
Form 76/209 

ARTICLE 

D A T E P A W N E D . 

BROKER 

No. OF P A W N 

D E S C R I P T I O N 

TP.1 p.vision 22116097 
11/2/85 TMK 

M A K E 

26 I N I T I A L S 910PRC 
059F18 

Po:.-t color 19. 
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• CAB 

M r 

CODE 

4 • 

P I CyflMkOWNFR 

W l R A D I N G A S ( f l / U T 
ARROW CAB ^ ^ ' 

N O FLAT RATES - FLAG must 
BE DOWN ON ALL JOBS 

II D 

M E T E R R E A D I N G 
DpN'T ERAiE-E - IF TOTAIS ARE W R O N G USE EXTRA SPACE FOR CORRECT (EADINGS 

NOTICE TO ALL DRIVERS\"' *w ORIVETWHO CANNOT ACCOUNT FOR HIS TIME WHILE ON DUTY, OR RETURNS CAB,LATE. W i l l BE, ASSESSED AT THE RATE Qf, J3 00 PER HOUR IESS COMMISSION 
o 
u 
T 

ED AT T* 
1 REPORT ALL ACCIDENTS TO'THE INSURANCE OFFICE. 

N DRIVE AS IF YOUR LIFE AND YOUR JOB DEPENDED O N IT. 

T H I S C A B IS N O T T O BE D R I V E N O U T O F T H E S T A T E O F M A R Y L A N D . 

F0LD STUB FORWARD — DO NOT WRITE IN THIS'SPACE 



F R O M m . ..to. Po. PASS. TIA^^^AN • TIME ENDED METER FARE EXTRAS' X-PHONE 

21 * *> 
> . -' 

22 

23 
i 

24 I 

25 i 
26 

27 

28 

29 

30 

31 

32 

33 

34 • 

35 • 

36 

37 

38 

39 

40 

41 

42 

43 

44 

45 

46 S 

47 

48 

49 

50 

51 • 

SIGNATURE 
TOTALS 

HAVE YOU HAD AN ACCIDENT? YES • NO • IF SO FILL OUT REPORT 

CARD. THIS CAB IS NOT TO BE DRIVEN OUT OF THE STATE OF MARYLAND. 

DRIVER MUST PHONE OFFICE FOR PERMISSION TO DRIVE ANY FARE THAT EX­

CEEDS 10 MILES BEYOND THE CITY LIMITS. OPERATION OF THIS CAB IS LIMITED 

TO THE MAN DISPATCHED FOR ONE SHIFT (12 HOURS); WHICH PRIVILEGE IS 

NOT TRANSFERABLE. FLAG MUST BE DOWN ON ALL JOBS. FAILURE TO PAY OFF 

AT END OF SHIFT MAKES DRIVER LIABLE FOR E M B E Z Z L E M E N T . 

DO NOT WRITE BELOW THIS LINE 





CIRCUIT COURT ^ 2̂  ^ 
OR 

DISTRICT COURT OF MARYLAND 
DISTRICT I 

BALTIMORE CITY 
O P E R A T I O N S B U R E A U 

S E A R C H A N D S E I Z U R E W A R R A N T 

POLICE D E P A R T M E N T FORM 84 / 187 

To: Any Police Officer of Baltimore City: 

Affidavit having been made before me by (a) /JHTZVl/f^ J*** V 
Affiant — N a m e and Rank 

\ 
— , said Affidavit being incorporated by 

reference into this warrant and made_a part thereof, that he- (they) has (have) reason to believe 

(on the person of ) w i? a 
that (on the premises known as) (b) Zr^M^/TZ? */9'/$rTDct»<j, A 

('" fh? vdhirlo doom irVil .1 j) (cross out items not applicable and describe person(3), premises or vehicle) 

in the City of Baltimore, there is now being concealed certain property, namely; (c) ("/ifrfAt/G-

C-QS , &=?A7F7? frtfo///fKA/M# fitotJS t/fy///<$ 
^describe property to be seized — use cont inuat ion sheet if n e c e s s a r y ) / / / 

filth fifab ̂ tf^m.fW/? <&?/A/fP fi%W V ^ / / 

/U&;/?c n/rf/h77t*/s . 
. . . . . . (in violation of the Laws of Maryland ) , . . . , , . which is (are) , . , . ,. . . . . ; pertaining to (d) (evidence relating to the commission of a crime) 

(g ive grounds for search and seizure) 

and I am satisfied that there is probable cause to believe that the property so described is being 
(person ) 

concealed on the (premises) above described and that the foregoing grounds for application for 

issuance of the search warrant exist. 
You are therefor commanded, with the necessary and proper assistants, to search forthwith 

(person ) 
the (premises) herein above described for the property specified, executing this warrant and 

(vphir4f—) 
making the search; and if the property be found there, to seize it; and if upon execution of this 
warrant, there are found persons then and there engaged in the commission of a crime, arrest 
those so participating; leaving a copy of this warrant with an inventory of the property seized and 
returning copy of said warrant and inventory, if any, to me within ten days after execution of 
this warrant; or, if not served, to return this warrant to me promptly, but not later than five days 
after this expiration, as required by law. 

Dated this (e) — day of • 19-

SIGNED 
TTTT\r ,T7 l 



RETURN 

I received the attached Search Warrant (f) : , 19 

and have executed it as follows: 

On (g) , 19 , at o'clock M 

(the person ) 
I searched (the premises) described in the warrant and I left a copy of the warrant containing 

(the vehicle ) i\ 

the inventory with (h) _ 
(name of person searched or name of owner "at the place of search") 

The following is a inventory of property taken pursuant to the warrant: 

(i) 

This inventory was made in the presence of (j) 

and _ 

I swear that this inventory is a true and detailed account of all the property taken by me on 
the warrant. 

(k) 
Signature of affiant 

Subscribed, sworn to and returned before me this day 

of . 19 




















